
Hagenstrupparkens
Grundejerforening

Referat bestyrelsesmøde mandag d. 21.01.2022 kl. 17.00 I hallen

Dagsorden:

Oprølgning på:

1. 2 i 1 vej forslaget, hvad gør vi der?
2. Nordlige læbælte hvad gør vi der?
3. Hjertestarter, hvor og hvordan?
4. Fastsættelse af dato til arbejds/oprydningsdag
5. Økonomi - budget
6. Generalforsamling planlægning

Siden sidst.

Ad 1: Dennis: Har snakket med kommunen ift. 2 i 1 vej og deres løsning er
opmærkning med hvide striber i svingene. De var bestemt ikke åbne over for 2
i 1 vej, det var en for voldsom løsning. Det er sat i gang i kommunen og
kommer når den rette temperatur er til der kan laves striber

Ad 2: Richard: Mogens Holst har været behjælpelig med at snakke med nogle
af lodsejerne og Richard har selv snakket med de sidste to og der er tilslutning
til at få fjerne læbæltet.
Uffe: Tilbud fra Heine på 20.312,50 kr for at rodfræse, samling af
rodstumper/sten og såning enggræs.
Kommune kontakt er pt. på ferie, så vi afventer skriftlig accept.

Ad 3: Dennis: Snakket med kommunen ift. tilskud og strøm. Deres forslag var
en el-måler på et hus og så en betaling for strøm. Anden mulighed var at
komme på transformatorstationen.
Vi skal have fat i en elektriker for at få en pris, Dennis undersøger.



Vi skal regne med et budget på 20.000,- til indkøb af hjertestarter samt et
årligt abonnement på 1250,- og forsikring
Derudover skal der etableres strøm og betales årligt forbrug. (forventet 500,-)
Vi laver en ansøgning til Trygfonden, en skal ikke forvente svar før maj 2022

Ad 4: 09.04.2022 kl 10:00

Ad 5: Budget fremlagt med forslag om rabat på kontingent på 300,- igen i år,
dette blev godkendt

Ad 6:


